



فيوتشر ديزاين للإستشارات الهندسية

FUTURE DESIGN CONSULTANT

Tel: 04 2629777, Fax: 04 2622499, P.O.Box: 16670, Dubai,U.A.E
E-mail: fdeng@emirates.net.ae

 www.futuredesign.ae

 [futuredesignconsultant](https://www.instagram.com/futuredesignconsultant)

حكومة دبي
GOVERNMENT OF DUBAI

إدارة المبنى - قسم تأهيل الاستشاريين والمقاولين

السادة مكتب فيوتشر ديزاين للاستشارات الهندسية أصحاب رخصة رقم 126107

نهديكم أطيب التحيات وتمنيواتنا لكم بالنجاح والتفوق ، وبناءا على التعميم رقم (219) و المرفق ، نرفق لكم تقييمكم لعام 2017

حسب نوع المبنى - مداني متعددة الطوابق ، مساحة - 75000 إلى > 500000 قدم2

مقياس التأهيل	مقياس التراخيص	مقياس الإشراف	التقييم الإجمالي
25		29.55	90.92

الدرجة بالحدود

★★★★★

للاستفسار والملاحظات يرجى التواصل مع إدارة المبنى/قسم تأهيل الاستشاريين والمقاولين على البريد الإلكتروني qualification@dm.gov.ae خلال أسبوع من تاريخه



فيوتشر ديزاين للاستشارات الهندسية دبي

كانت الانطلاقة عام 1993 في دبي وأخذ المكتب يشق طريقه بثبات نحو القمة ليبتوأ خلال عشرين عاما مركزا متقدما جدا بين المكاتب الاستشارية .

- يرتكز المكتب في مسيرته على عدة عوامل :-

- 1- كادر فني وإداري ومالي كفوء يعمل بشكل فعال لتغطية كافة احتياجات العملاء بدءاً من مرحلة التصميم المبني وانتهاء بمرحلة التسليم النهائي ومن ثم أعمال الصيانة بعدها
- 2- مرونة كبيرة في التعامل وسرعة في التواصل مما يجعل العملاء راضيين تماماً.
- 3- سرعة في التصدي لكافة المشكلات والمعوقات التي تعترض مسيرة العمل واعتماد أفضل الحلول لها.
- 4- يتعامل المكتب مع مكاتب تخصصية في المجالات التي قد تحتاج مستوى رفيعاً من التخصص في مجالات محددة سواء على سبيل المثال في مجال الخرسانات مسبقة الإجهاد وتصميماتها أو في مجال الطرق والتحويلات الطرقية وغيرها مما يعطي المكتب أدراة قوية لإنجاز تصاميم مشاريع كبيرة بالشكل المطلوب.

- إن هذه العوامل المذكورة أنفاً ساهمت في جعل الرقم الذي يعبر عن عدد المشاريع في خاتمة الألاف وأصبح فيوتشر ديزاين مكتباً متميزاً في مجال السكن الخاص ورائداً في مجال الأبنية التجارية صغيرة ومتوسطة وحتى كبيرة الحجم ناهيك عن العدد الكبير من المشاريع الصناعية والتجزئية والتجارية التي تمت دراستها والإشراف على تنفيذها من قبل المكتب . وينتج المكتب أعماله الآن بمشروع مشرف مول في منطقة المزهر.

- إن الرخصة التجارية للمكتب تخوله تصميم المشاريع لغاية ارتفاع أرضي + ميزانين + 12 طابقاً. ويتشكل المكتب من ثلاثة أقسام رئيسية:-

- 1- قسم التصميم . ويضم مهندسي التصميم المعماري والإنشائي ومهندسي تصميم الأعمال الكهروميكانيكية مع عدد وافر من الرسامين المحترفين.
- 2- قسم الإشراف . ويضم مهندسين ذوو خبرة للإشراف على كافة مراحل الإنشاء وهم من اختصاصات متنوعة بدءاً بالهندسة المدنية والإنشائية ثم الهندسة المعمارية ثم مهندسو تصميم الأعمال الكهروميكانيكية من كهربائية وصحية وأنظمة التكييف.

3- قسم الإدارة الإدارية والمالية

والذي يضم المحاسبة والإشراف والسكرتاريا وهو يضم مختصين على مستوى رفيع يؤدون عملهم بمستوى عال من المسؤولية وبما يرضي احتياجات العملاء

FUTURE DESIGN ENGINEERING CONSULTANT, DUBAI, UAE.
Future Design Consultant was established in the year 1993 in Dubai, since, we have been ambitious to give our clients the quality experience expected in their project. We have been over (25) twenty-five years in consultant field and occupying a very advanced position among different consultant offices in Emirates of Dubai.

The office based its career upon several factors we can mention:

1. A highly qualified technical, administrative and finance staff working effectively to cover all the requirements of the agents starting from the design stage to the final handing over of the project and then covering the maintenance period as well.
2. We value the importance of our relationship with our clients and contractors and will continue to remain fair and true in our dealings.
3. Future Design is committed to high quality and cost effective projects by employing and supporting motivated, flexible and focused individuals.
4. Fast to address all problems and obstacles encountered in the process of work and adoption of the best solutions.
5. The office is dealing with specialized high qualified offices in specific areas such as pre-stressed concrete designing, roads designing, and traffic engineering, which gives the office strong arms to achieve the designs of huge projects perfectly.
6. We assure that dealing with Future Design would only result in providing our agents with a quality service beyond their expectation.

All the above mentioned factors contributed in making the figure that expresses the number of projects in thousand box, by that Future Design Engineering Consultant became a distinct office in the field of private houses designing and pioneer in the field of small to large commercial and residential buildings. Our projects also consist of shopping centers and a large number of Industrial warehouses and storages. Future Design have an outstanding specialization in both designing and project supervision during construction.

The trade license of the office authorize us to design the projects up to Ground + twelve floors height.

The office consists of three main sections:

- A- Design section which includes architectural, structural designing engineers and MEP works designing engineers in addition to multitude of high skilled draftsmen.
- B- Supervision section which includes high experience engineers with variety of disciplines such as civil and structure engineering, MEP works engineers covering electrical, sanitary and plumbing field in addition to air condition field as well.
- C- Administrative and finance section which includes the accounting, secretary and archives officers who are doing their jobs in a high level of responsibility sense which meets the agents satisfaction.



حكومة دبي
GOVERNMENT OF DUBAI

إدارة المبنى - قسم تأهيل الاستشاريين والمقاولين

السادة مكتب فيوتشر ديزاين للاستشارات الهندسية أصحاب رخصة رقم 126107

نهديكم أطيب التحيات وتمنيواتنا لكم بالنجاح والتفوق ، وبناءا على التعميم رقم (219) و المرفق ، نرفق لكم تقييمكم لعام 2017

حسب نوع المبنى - فل ، مساحة - 100000 إلى > 500000 قدم2

مقياس لتأهيل	مقياس التراخيص	مقياس الإشراف	التقييم الإجمالي
25	36.08	27.33	88.41

الدرجة بالحدود

★★★★★

للاستفسار والملاحظات يرجى التواصل مع إدارة المبنى/قسم تأهيل الاستشاريين والمقاولين على البريد الإلكتروني qualification@dm.gov.ae خلال أسبوع من تاريخه

